
Skolebestyrelsen Valby Skole 

Torsdag den 28.11.2019 kl. 17.00 – 19.30 

Referat: 

Punkt Emne 

0 Valg af ordstyrer 

Louise 

1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
Ifølge referatet er næste møde d. 11/12 kl. 17.15 

2 Meddelelser fra elevrådet: 

Julie er med som næstformand 

 

Sidste møde – snak om toiletter 
Nedsat toilet-råd 

Rådet har kigget på alle toiletterne 
Eleverne synes der lugter, kunne der være papir ved håndvasken i stedet for varmeblæsere 

Nudge eleverne – anvise de små hvad de skal gøre og hvor 
 
 

3 Korte meddelelser fra 

• Formanden – skole og forældre- kursus for de forældrevalgte 

Forgæves prøvet at få fat i de andre skolebestyrelser i området – med henblik på arbejde 

med fokus på tryghed i Valby 

• Ledelsen – ansættelsessamtaler afholdt i forhold til stilling i udskolingen. Ny stilling 

ansættelsesrunde sidst i december.  

Københavns kommune har sendt besked ud om elevfravær. Lise vil skrive ud i sin 

julehilsen, hvad det betyder for forældre på Valby skole. Punktet tages op på kommende 

møde. 

• Medarbejderrepræsentanterne -  

• Andre -  

4a Sager til behandling: 

4b Julehilsen til personalet  

- forvaltningen har meldt ud, at det ikke længere er tilladt at give julegaver. 

 
Skolebestyrelsen har derfor besluttet at sende en julehilsen til medarbejderne  

4c Kommentarer og godkendelse af Kvalitetsrapport 

 

Den gode historie er at vi har hævet antallet af elever der får en afgangsprøve, og antallet der min få 

2 er steget. Hvilket betyder at de kan komme videre på en ungdomsuddannelse. 

Endvidere er eleverne steget i de bundne eksamensfag. 

 

Trivsel for indskoling er steget, til gengæld er den faldet lidt for 4.-9. 

 

Føler du dig ensom (tit og meget tit) Valby skole ligger på 75% resten af København ligger på 78% 

Skolebestyrelsen er bekymret for tendensen for børn i dag. Samfundet i dag stresser børn og unge. 

Kunne være et punkt på kommende kontaktforældremøde 

 

 

Ensomhed kunne være omdrejningspunkt for trivselsdagen  

 



Skoleoptaget ligger på 65% - skolebestyrelsen synes det er lavt, på trods af at det er højere end 

Københavnergennemsnittet 

 

 

 

Elevrådets kommentar: 

God skole hvor man respekterer hinanden 

Eleverne er glade for mangfoldigheden på skolen 

Samtalebånd er godt -  

Ønske om ekstra hjælp til svage elever 

Eleverne føler sig presset i forhold til karakter 

Medinddragelsen er for lav 

Dejligt med de nye lokaler på 2.sal 

Gode faglokaler 

 

Forslag - Ensomhed kunne tages på som punkt i timerne 

 

 

4d Opfølgning Kontaktforældremøde 

-        Umiddelbare refleksioner – Godt møde, næste møde kunne det være 

interessant at få flere forældre fra udskolingen med 

 

-        Næste skridt – hvad skal arbejdsgruppen gå videre med og hvordan? 

Kommunikationsgruppen arbejder videre med data’erne fra mødet 

Kort introduktion ud til forældrene om brug af Aula, senere kan der komme en 

længere version 

 

 

4e Gruppearbejde i forhold til de tre første arbejdsområder: 

Punktet blev skubbet til næste gang! 

Rengøring og lokaler 

Fastholdelsesstrategi 

Kommunikationsstrategi 
6 Personale 

7 Opsamling af punkter til senere behandling 

Næste møde 11/12 kl 17.15-20.15 

 

Elevfravær registrering  

UPV 

Ensomhed 

4 årlige fokussamtaler 

Udfordringsretten på 2 lærerordning 

skolens resultater og Ny fraværslovgivning 



 


